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Denne fordelingen bør utredes nærmere, bakkestasjonene kan registreres og soner uten 5G bør defineres
rundt disse stasjonene.

(U) Det er ønskelig at en del av frekvensbåndet reserveres til lokale tillatelser slik Nkom forslår, og at
tillatelse tildeles etter søknad på et senere tidspunkt. Avgjørelsen av hvem som skal få slike tillatelser bør
vurderes helhetlig, og det er ønskelig at det gjøres gode interferensberegninger der FFIs og Forsvarets
interesser hensyntas.

Med hilsen

Tonje Nanette Arnesen
Forskningsleder
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